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Toelichtende nota 

Twee weken geleden diende ik al een schriftelijke vraag in over de jaarlijkse 
bomenkap op de spoorberm tussen de Brusselsesteenweg en Schonenberg. 
Onlangs kreeg ik ook de melding van een inwoner van de Kleine Bareelstraat 
dat ze de spoorweg berm helemaal kaal gaan zetten.  
 

Misschien een aantal zaken om mee te geven:  
- De inwoners werden hier nog niet van op de hoogte gesteld, en kwamen 

dit toevallig tegen omdat een privé firma op prospectie kwam.  
- Uiteraard begrijpen zij de argumentatie dat men moet opletten dat er bij 

storm geen bomen op het spoorweg komen. De opdracht tot kaalzetten 
zou ook door Infrabel/NMBS gegeven worden. 

- De spoorweg berm werd de afgelopen 40 jaar niet kaal gezet, wel was er 
een jaarlijkse snoei. De bomen zijn niet zieken en zorgen voor privacy én 

een geluidsbuffer tussen de huizen en de treinsporen. (zie foto bijlage) 
- De lokale inwoners begrijpen dit gewoonweg niet. Men spreekt in Mechelen 

over groen en natuur, en over bijplanten van bomen; maar waarom moeten 
er dan bomen kaalgezet worden? 

 

Daarom stelden wij graag de volgende vragen: 
 
Vragen 
 

1. Is de stad op de hoogte van de plannen deze bomen kaal te zetten? Zie 
bijlage voor foto van gebied. Wie is er verantwoordelijk voor de beslissing 
en uitvoering tot die bomenkap: de NMBS, de Vlaamse overheid, of de 
lokale stad Mechelen, (of anderen)?  

http://www.google.be/imgres?q=logo+mechelen&hl=nl&sa=X&tbo=d&biw=1920&bih=1023&tbm=isch&tbnid=HEiqVVNQ49QHmM:&imgrefurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/partners.php&docid=ieUunlNVXHapWM&imgurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/logo_mechelen.png&w=237&h=497&ei=MczuUPK2CLDK0AWsr4CACA&zoom=1&iact=hc&vpx=270&vpy=102&dur=1030&hovh=325&hovw=155&tx=96&ty=172&sig=108341966036169924650&page=1&tbnh=153&tbnw=73&start=0&ndsp=61&ved=1t:429,r:3,s:0,i:130


 

2. Is de stad van mening dat bij zo’n dergelijke bomenkap, de inwoners toch 
zeker op tijd moeten geïnformeerd worden? En ook al zou dit geen actie 
van de Stad zelf zijn, kan het stadsbestuur hier niet voor pleiten bij NMBS? 

3. Is de stad van mening dat het bizar is om deze bomen kaal te zetten? Zeker 
gezien de prioriteit van natuur door het stadsbestuur, maar ook omdat deze 

bomen de voorbije 40 jaar eerder werden gesnoeid dan te kappen om het 
probleem van de veiligheid voor de treinsporen te vrijwaren? 

4. Zal het stadsbestuur stappen ondernemen om in gesprek te gaan met de 
verantwoordelijken, om te zorgen dat het kaal zetten van deze bomen 

wordt tegen gehouden (en dat er eventueel wordt gekozen voor de optie 
van een beperkte snoeiactie)? 

  
Bijlage: foto van spoorwegberm die kaal zal gezet worden. 

 

Hamid Riffi 


